

Item #: ZT1212591 HC1

POWER STRIP
Liberator®

THE POWER PLUG SOLUTION™

Before
Avant



After
Après



LIBERATOR FLAT PLUG

Access outlets behind furniture!
Accédez aux prises de courant derrière les meubles!



Item #: ZT1212591 HC1

POWER STRIP
Liberator®

THE POWER PLUG SOLUTION™

Before
Avant



After
Après



Outlets blocked...
Prises électriques bloquées...

Outlets now available!
Prises maintenant disponibles!

FLAT PLUG

Access Outlets Behind Furniture!

Accédez aux prises de courant derrière les meubles!

Are big, bulky power adapters creating unsightly gaps between your walls and furniture? The 18-inch long Flat Plug Power Strip Liberator® extension cord lets you move your power adapters off the wall and down onto the floor. Its unique, right-angle flat plug design minimizes the space required at wall outlets.

Des chargeurs électriques grands, volumineux créent-ils des lacunes laides entre vos murs et meubles? Le Flat Plug Power Strip Liberator® de 46 centimètres de long vous laisse déplacer vos chargeurs électriques du mur et au bas sur le plancher. Le design plat unique et à angle droite de la prise réduit au minimum l'espace exigé aux prises murales.

- UL listed
- 12 inch length
- 16AWG cable
- Heavy-duty molded ends

- UL inscrit
- Câble de 46 centimètres
- Câble 16AWG
- Fins moulées résistantes



Heavy duty 16AWG wire, 1625W capacity
Câble 16AWG, capacité 1625W



powerstripliberator.com

Power Strip Liberator® is part of the ZIOTEK® family of fine products.
Power Strip Liberator® fait partie de la famille de ZIOTEK® à produits fins.

LIFETIME LIMITED WARRANTY

For the life of this product, ZIOTEK warrants that this product shall be free of defects in materials and workmanship.

GARANTIE A VIE LIMITÉE

Pour la vie de ce produit, ZIOTEK assure que ce produit sera sans défauts matériels et competent.

ZIOTEK®

11321 White Rock Road
Rancho Cordova, CA 95742
ziotek.com

Made in China
Fabriqué en Chine



8 26341 00631 6



Home & Office
Necessity!
Une nécessité de maison
et de bureau!